
Forslag 6.1 til generalforsamlingsbeslutning. 

Bestyrelsen har besluttet at bede generalforsamlingen om mandat til straks  at forhandle med HSF om nedlæggelse 

af slæbestedet som ikke har været anvendt siden 2009 på grund af skinnearealet dårlige forfatning. Vi besluttede 

dengang at vi ikke ville renovere beddingen/slæbestedet og at optagning via beddingen var på bådejerens eget 

ansvar. Ingen valgte herefter at optage både via beddingen.  

På den baggrund har HSF rettet forespørgsel om at få lov til at optage skinnerne i slæbestedet, uddybe så både med 

større dybgang kan anvende dieselstanderen, fjerne svingbroen og fylde arealet omkring slæbestedet op. Det skulle 

forskønne området  og gøre transport fra HSF til deres vinterplads nemmere. 

Omkostningerne og udførelsen af arbejdet vil påhvile  HSF 

Forslaget afgøres ved stemmeflertal som følger: 

JA – Generalforsamlingen giver bestyrelsen mandat til straks at forhandle med HSF om nedlæggelse af   slæbestedet 

som beskrevet i forslaget. 

NEJ – Generalforsamlingen ønsker ikke at nedlægge slæbestedet. 

   

  

   


